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UDVIKLINGSPLAN KORSØR 
Den 25. februar inviterede Slagelse Kommune Korsør-borgerne 
til temamøde om Udviklingsplan Korsør i Storebæltshallen. De 
mere end 500 fremmødte borgere blev inviteret med ind i ma-
skinrummet på udviklingsplanen til en midtvejsstatus på planen, 
som bliver politisk godkendt lige før sommerferien. På mødet var 
der mulighed for, at borgerne kunne få en snak med repræsen-
tanter fra forvaltningen, og give deres input til planen via post-its 
og den online platform Mentimeter. 

Slagelse Kommune arbejder på en strategisk udviklingsplan, der 
skal gøre Korsør til et endnu bedre sted at bo, arbejde og be-
søge. Planen tager fat på vigtige emner som klimaudfordringer, 
befolkningsudvikling og koblingen mellem Korsør og Halsskov. 
Den nye udviklingsplan bygger naturligt videre på tidligere pla-
ner og initiativer – herunder arbejdet i  §17 stk. 4-udvalget for 
udviklingsplanen: ”Byen møder vandet” fra 2017.  

For at sikre en bred og ambitiøs plan inddrages engagerede bor-
gere, foreninger, erhvervs- og kulturaktører samt uddannelses-
institutioner. Sammen undersøger vi byens værdier og potentia-
ler. En lokal følgegruppe er tilknyttet processen for at sikre de 
bedste løsninger. 

Det forventes, at den endelige udviklingsplan er klar i foråret 
2025. For mere info, besøg www.slagelse.dk/upk  
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Det vi hørte 
For at skabe overblik over tilbagemeldingerne fra det velbesøgte temamøde har Slagelse Kom-
mune samlet alle de indkomne forslag og kommentarer, som er modtaget i forbindelse med 
temamødet både før, under og efter i dette opsamlingsdokument.  
De mere end 500 fremmødte borgere havde meget på hjerte om alt fra legepladser, højvands-
sikring, bænke, trafikale forhold, havneudvikling og meget mere. Sammenfattende kan siges at 
virkelysten, forventningerne og engagementet er stort i Korsør. Noget af det der fyldte meget 
var:  

• Ja tak til Kyststi og mere sammenhængende forbindelser for cykler og gående herunder
ny cykel- og gangbro mellem bymidten og Halsskov

• Ja tak til sammenhæng imellem kystsikring og adgang til blå og grønne elementer samt
opholds- og oplevelsesmuligheder.

• Et stort ønske om forskønnelse af byen med flere og bedre opholds muligheder i byen,
langs vandet og ved skoven men også med fokus på oprydning af de grimme og tomme
pletter i byen.

… og så var der også en samstemmende efterspørges på handling og synlig udvikling af byen ikke 
kun på den lange bane men også her og nu. 

Ved temastandende kom der både konkrete projektforslag, og ønsker om helt basale ting såsom 
øget belysning, oprydning i gaderne og flere bænke. Hovedbudskaberne findes her i en opsum-
meret version. De originale input fra borgerne, i post-it-form og fra Mentimeter, ses bagest ibi-
lag. 
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Sammenfatning af hovedbudskaber 
Beskyt: 
Borgerne i Korsør ønsker, at højvandssikringen sker snarest muligt, og at Halsskov integreres 
som en del af bymidten med kystsikring, der forbinder vand og by. Der skal være fokus på at øge 
biodiversiteten både på land og til vands, samt beskyttelse af fuglelivet, især ved Lej-odde. Be-
skyttelse af strandområderne og nærliggende naturområder er også en prioritet, samt stiforbin-
delser fra byen – borgerne var meget begejstrede for en kyststi langs kysten i Korsør, og Noret. 

Der er et ønske om at fjerne grov industri ved Nordvangen, men samtidig bevare byens industri-
elle karakter. Områder som Kruusesminde og Algade ønskes styrket, og der ønskes fokus på at 
tiltrække mere erhverv til byen på grund af Korsørs centrale beliggenhed. Der skal være større 
prioritering af by- og vejtræer samt bevaring af gamle bygninger, herunder at nybyggeri passer 
ind i de kvarterer, som de opføres i (arkitekturpolitik). 

Forbind: 
Et stort ønske om at få en sti rundt om Noret, til både fodgængere og cyklister. Transportmæs-
sigt ønskes en shuttlebus fra Kruusesminde til Klarskovgaard og fra stationen til midtbyen. Ge-
nerelt et stort ønske om flere busser til Korsør Station fra hele byen, inklusive Korsør Syd, og 
håndtering af tung trafik, der skærer gennem byen. Der er et ønske om at forbedre byens cykel-
stier, især langs Tårnborgvej. Der er også forslag om at reducere antallet af parkeringspladser i 
midtbyen, især på Solens Plads og Caspar Brands Plads. 

Der er også et ønske om at etablere en ring af ensrettede veje i midtbyen med en testfase, der 
inkluderer afspærring for biltrafik omkring skoler og biografen, samt sikre fodgængerovergange 
i vejkryds, herunder handicap- og børnesikrede stier. 

Giv plads: 
Borgerne ønsker at involvere unge i driften af et muligt børn- og ungehus ved Caspar Brands 
Plads. Kulturhuset ønskes udvidet med kulturaktiviteter på førnævnte Caspar Brands Plads, 
med plads til f.eks. et mikrobryggeri og en fiskerestaurant ved kabeldepotet og havnefronten. 
Flere ønsker at industrihavnen på sigt flytter ud af bymidten.  

Bedre vejvisning og skiltning til navigering i byen, herunder oversigt over legepladser – et ge-
nerelt ønske om anlæg af flere legepladser, samt oprydning og restaurering af gamle huse, er 
ønsket. Der er forslag om at omdanne gamle industribygninger til billige kunstatelierer, for at 
få liv i byen og gågaderne og prioritere natur og æstetik i bymidten. Halsskov færgehavn 
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ønskes som vandsportsområde for unge, og Solens Plads skal forskønnes med grønt, og i det 
hele taget fungere bedre. Torvet ønskes styrket med bevarelse af den gamle torvlængde og bil-
fri zone. Endelig ønskes større prioritering af projekter, hvor unge og ældre hjælper hinanden 
med lege og aktiviteter. 

Indefra og ud: 
Borgerne i Korsør ønsker bedre skoler og ungdomsaktiviteter. Der er stor interesse i at for-
bedre Caspar Brands Plads, men det er vigtigt at involvere familierne og de unge i processen. 
Der ønskes også bedre samarbejde mellem plejehjem, børneinstitutioner og sundhedscentre. 
Der ønskes flere udendørs aktiviteter, f.eks. petanque baner. Der skal findes en god balance 
mellem erhvervslivet omkring havnen og de foreslåede kulturtilbud og faciliteter. Der er stor 
opbakning til ideen om en cykelbro. 

Bedre og varmere belysning ønskes, især på Halsskov gågade og langs byens vejstrækninger, 
som Skovvejen fra midtbyen til Korsør Syd, for at øge trafiksikkerheden. Endelig er der et ønske 
om forbedring af cykelstier og fortove samt lysregulering, der tilgodeser de bløde trafikanter.  
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Andre hovedbudskaber  
Der kom  mange gode input til de ovenstående fire temaer, men der kom også noget med en 
mere overordnet karakter, som er sammenfattet her. 

Ophold: 
På alle temastande blev der påpeget at der ikke var nok opholdsområder eller bænke i byen. Det 
blev især påpeget at der manglede ved Caspar Brands Plads, og generelt ved vandet og byens 
skønne naturområder.  

Beplantning: 
Stort ønske om mere beplantning i bymidten, og langs vejene. 

Boliger: 
Der var en generel efterspørgsel på flere boliger i tæt-lav bebyggelse, centralt i byen, og med 
mulighed for diversitet i beboersammensætningen og bofællesskaber.  

Vedligehold: 
Mange borgere kommenterede at der skulle ryddes op i byen – for mange ”ikke-steder” som 
ligger hen, med forladte bygninger og butikker, og en del boliger i dårlig stand. Et stort behov 
for at gøre byen attraktiv.  

Fremdrift: 
Borgerne ønsker at se handling bag planen. Udviklingsplanen er en 20-års plan, men hvad kan 
der ske på den korte bane?  



BILAG ▪ 7 

Projektkatalog 
Her ses en sammenfatning af de konkrete projektforslag fra borgerne, inddelt i kategorier. 

Rekreative og kulturelle projekter: 
• Flere offentlige petanque-baner.
• Opførelse af et drivhus/orangeri som mødested med aktiviteter, fx brætspilscafé.
• Genanvendelse af den gamle ponton-platform til iskiosk, kano-udlejning, værksteder 

el-ler brugskunst og flere udstillingssteder til kunstnere eller et kunstnerkvarter.
• Flere elcykler til udlejning forskellige steder i byen.
• Flere billige og sunde caféer, fx ved stranden og Caspar Brands Plads.
• Opførelse af en sportshal med meditationsrum.
• Implementering af 1-2 hundeparker i Korsør, fx ved området overfor banegården.
• Genetablering af nedlagte legepladser i Sydbyen, ved Noret og Græsvænget.
• En legeplads til større børn ved siden af småbørnslegepladsen ved Løvsøsanlægget.
• Et samlingssted på Solens Plads, der fungerer bedre end en legeplads.
• Omdannelse af vandtårnet til boliger.
• Forbindelse mellem Revsporet, Byparken og området ved den gamle banegård.
• Nedrivning af huse mellem rundkørslen ved tanken og havnen.
• En arkitektkonkurrence for området ved byparken.
• Etablering af en inde-ude plads til farmers market, kunst mv.
• Opførelsen af en stenalder-boplads som besøgelsessted.

Kystsikring og stier: 
• Opførelse/færdiggørelse af kystnær sti langs hele Noret, inkl. trampestier.
• Implementering af bløde kajkanter fra broen i byen ud til fæstningen.
• Indtænkning af udsigtspunkter og bænke i kystsikringen.
• Inspiration fra hollandske systemer.
• Forgrønning af Algade med en blå-grøn kile og cykelforbindelse over havnen
• Handicapvenlig adgang til kysten i sammenhæng med kystsikring.
• Inspiration fra Faxe Ladeplads (De hvide dronninger) for kystsikring med merværdi

(sauna, børnebassin mv.)
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Byrum og boliger: 
• Lukning af Havnegade for etablering af et stort byrum.
• Forbedring af Caspar Brands Plads uderum, så det bliver smukt og aktivt.
• Bygning af attraktive boliger til børnefamilier på Halsskov-siden.
• Gøre halvdelen af Solens Plads bilfri.
• Lukning af butikker på den gamle gågade i Halsskov og få boliger i stedet.

Transport og infrastruktur: 
• Etablering af en sti fra Langelandsvej til Marinaen.
• Etablering af en sti fra Omøvej til lystbådehavnen.
• Etablering af en sti, der forbinder midtbyen med Noret, startende ved broen.
• Letbane fra Korsør Station til midtbyen.
• Bedre transportmuligheder til og fra Teglværksparkens centrum.
• Implementering af rekreative loops og ruter ifm. bløde transportkorridorer.
• Etablering af satellit-parkering omkring de afspærrede trafikområder, med støtte fra by-

busser
• Genetablering af bybusser, især ruten forbi Halsskovparken, med hyppigere afgange og

weekendservice.

Havne- og vandprojekter: 
• Etablering af et havneprojekt, der minder om Hundested eller Skagen.
• Turistbåd fra havn til havn, fx fra Halsskov havn til Korsør Havn via Ceresstranden.
• Etablering af en natursti, inkl. adgang til vandsiden langs Tårnborgvej.
• Nem adgang til vand med træplatforme.
• Opførelse af et vandshelter midt i Noret.
• Etablering af et havnebad.
• Omdannelse af bådehavnen ved FGU-værftet til en Kulturhavn.
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Svar fra Slagelse Kommune 
Det gør Entreprenørservice i Slagelse Kommune. Oplever du fejl eller mangler på kommunens 
veje, fortove, parker, kommunale områder osv., kan du gå ind på ”Giv et praj” på www.sla-
gelse.dk – direkte link her. 

Det hele er en balance, for at komme godt i mål med en langsigtet udviklingsplan. Dog vil det 
være indholdet af de fire hovedgreb; Beskyt, Forbind, Giv plads og Indefra og ud, der prioriteres 
øverst, samt  vil der i den endelige plan  være et tydelig anbefaling til prioritering og rækkefølger. 

Udviklingsplanen besvarer ikke spørgsmålet om, hvad fremtiden skal være for Korsør Havn. Det 
er en beslutning, der tages af byrådet i et tæt samarbejde med Havnen. Under udarbejdelsen af 
Udviklingsplan Korsør er der løbende dialog med Korsør Havn, som er en væsentlig aktør i byens 
erhvervsliv. Udviklingsplanen fokuserer på, hvordan visse havnenære arealer kan udvikles i frem-
tiden, hvis der ikke længere er en aktiv erhvervshavn.  

Det kræver et grundigt beslutningsgrundlag, der afklarer de mange spørgsmål, der opstår, når 
og hvis man ændrer på havnens placering eller forretningsområde. Byrådet vedtog derfor en 
toårig ejerstrategi for Korsør Havn i oktober 2024. Ejerstrategien er en processtrategi, der både 
håndterer de strategiske mål for havnen i den kommende toårige periode, men også beskriver, 
hvordan man over de kommende to år med afsæt i Udviklingsplan Korsør skal danne grundlag 
for en mere langsigtet strategi. Den efterfølgende strategi skal forventeligt ligge klar til 
beslutning ultimo 2026.

Svenstrup ligger udenfor projektområdet, der afgrænses til Korsør By. Dog vil man i udviklings-
planen kigge på en stiforbindelse rundt om Noret – som også vil koble sig på området omkring 
Svenstrup.  

Korsør kan enormt meget. Dog vil det være indholdet af de fire hovedgreb; Beskyt, Forbind, Giv 
plads og Indefra og ud, der prioriteres øverst. Ud fra disse hovedgreb, bliver der besluttet hvilke 
konkrete handlinger der skal afprøves, og hvilke udviklingsområder som skal i spil. Det vil foregå 
i forskellige etaper, så noget realiseres på den korte bane, og noget først om 15-20 år.   

Spørgsmål 
• Hvem håndhæver vedligehold af fortove/beplantning,

hække m.m.?

• Prioriteringen skal overvejes – Hvad skal veje mest?

• Hvad skal havnens rolle være Korsør?

• Kan man bruge noret til at forbinde fra Svenstrup til Kor-
sør Syd?

• Hvad er det særlige Korsør kan, og hvor bør fokus ligge?
– prioriter

http://www.slagelse.dk/
http://www.slagelse.dk/
https://www.slagelse.dk/da/service-og-selvbetjening/trafik-veje-og-parkering/veje/meld-om-huller-manglende-gadelys-og-vejproblemer/giv-et-praj-om-fejl-og-mangler-paa-park-og-vej/
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Udviklingsplanen standser ikke den udvikling som allerede er i gang, men den sætter en retning 
for, hvad vi skal prioritere og hvilke visioner, vi gerne vil arbejde hen imod. Hvis der er potenti-
elle investorer som er interesseret i områder i Korsør, er Slagelse Kommune meget åbne for at 
invitere ind til en kop kaffe og en spændende snak.  

På nuværende tidspunkt ser vi på mulighederne og synergierne mellem højvandssikringsprojek-
terne i Korsør og ambitionerne i udviklingsplanen om at integrere blå og grønne elementer i 
byen, samtidig med at vi beskytter byens værdier mod fremtidige højvandsscenarier. Der er afsat 
ekstra 15 mio. kr. til rekreative tiltag i forbindelse med højvandssikringen, så der er midler til at 
realisere flere af disse initiativer. 

Der vil blive afholdt borgermøder for alle involverede, hvor berørte borgere vil få mere 
information om de konkrete projekter og deres om-kostninger ifm. højvandssikringen. Der er 
lavet sider for højvandssikringsprojekter ved både Korsør og Halsskov, som kan tilgås på 
www.slagelse.dk under ”Udvikling og projekter” – direkte link her. 

• Hvordan vil I sikre, det er attraktivt for potentielle inve-
storer at bidrage?

• Hvordan beskytter I konkret imod stigende vandstand?

• Hvorfor er der ikke noget kystsikring ud mod Tårnborg-
vej altså på Amerikakajen?

Busstoppestedet ved Caspar Brands Plads er fortsat i drift. Hvis der træffes en beslutning om 
ændringer i funktionen omkring området ved busstoppestedet, vil forvaltningens Vej- og Mobili-
tetsafdeling samarbejde om at finde den mest optimale placering for stoppestedet. 

• Hvad kommer der til at ske med busstoppestedet på Cas-
par Brands Plads?

Prioriteringen i højvandssikringen bygger på Risikostyringsplanen fra 2021. I Risikostyringsplan-
en er Korsørs oversvømmelsestruede områder inddelt i 6 delområder. Amerikakajen er i 
delområde 5, og der står følgende i planen:
"Område 5 har en høj risiko i det tilfælde, hvor vandet trænger ind i området, men tærsklen for 
en oversvømmelse er højere end i område 1, 2, 3 og 4 og Skælskør. Derfor er det blevet 
prioriteret under område 4 og Skælskør."

Risikostyringsplanen kan findes her.

http://www.slagelse.dk/
https://www.slagelse.dk/da/demokrati-og-udvikling/udvikling-planer-og-projekter/udvikling-og-projekter/udviklingsplan-for-korsoer-by/
https://www.slagelse.dk/media/rwgd4fsg/risikostyringsplan-for-oversvoemmelse-af-korsoer-util.pdf
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Sammenfatning af Mentimeter 
Forslag: 

• Ryd op i Halskovhavn og så noget græs / vilde blomster. Så affaldspladsen forsvinder.
(1)

• Gør noget ved stien rundt om campingpladsen - så den fremstår venlig. (2)
• Gør noget ved graffiti i Halskovhaven - så den fremstår mere attraktiv. (3)
• Se på mulighederne for at gøre gågaden, Solens Plads, Algade mere tryg for den bløde

trafik - tilføre nogle grønne oaser og siddepladser. (4)
• Se på hvad man kan gøre for at beholde et minimum af handel i Korsør by. Hvis den

smule handel vi har forsvinder, forsvinder byens udviklingsmuligheder også. (5)
• Flyt industrihavnen nordpå med mulighed for udvidelse. (10)
• Der mangler en strategi for bevaring af de gode bygningsmiljø og de flotte historiske

huse. En stor del af kvaliteten i Korsør. Jo smukkere huse, jo højere ejendomsværdier.
Tiltrækker gode investorer. (14)

• Den skønne grønne og blå by trænger til en update - tydeligt at byen lider men samti-
dig forholdsvist overkommelige projekter. Inddrag borgere og husejere. Vi skal have et
smukt sted / by der motiverer. (13)

• Opbyg en fond til at støtte bygningsistandsættelse. Til lån der betales tilbage ved salg.
(15)

• Forslår kreativt samarbejde mellem industrihavnen (hvis de ikke kan flyttes ud). Fx: a.
Kunstudstillinger i industribygninger. (18a) b. Marked med lokalproducerede varer
ugentligt på deres arealer. (18b)

• Togstation bus gerne ikke kun til midtby men også til Korsør syd. (19)
• Bedre sikkerhed for biler på togstationens parkering så man ikke bliver udsat for hær-

værk. (20)
• Der skulle skabes steder ved vandet til små caféer ved den nye sti hvor man kan købe

en kaffe, et glas vin, lidt at spise. Det vil skabe meget hygge og sammenhæng i byens
befolkning. (21)

• Kunne Korsør blive et centrum for uddannede kunstnere? Vi har plads, og gamle byg-
ninger hvor lokalerne er højt til loftet. Med lidt støtte fra kommunen kan vi tilbyde bil-
ligt leje til kunstnere. (22)

• Godt at udviklingsplanen lægger op til organisk udvikling. Jeg savnede udviklingen ved
Halsskov havn, som jeg betragter de unges sted. Bla containerby i stil med Musicon i
Roskilde. (23)

Byforskønnelse og miljø 
• Rydning og forskønnelse af Halskovhavn (1, 3)
• Forbedring af stier og grønne områder (2, 4, 11, 13, 21,

26, 33, 35)
• Fjernelse af graffiti (3)
• Skabelse af grønne oaser og siddepladser (4)
• Bevaring af historiske bygninger og bygningsmiljø (14, 15)

Infrastruktur og transport 
• Forbindelse mellem Halskov og Korsør (9)
• Flytning og udvidelse af industrihavnen (10)
• Forbedring af cykelstier og gangstier (11, 35)
• Bedre sikkerhed og transportmuligheder ved togstationen

(19, 20)

Boliger og byudvikling 
• Bygning af attraktive boliger til yngre familier (8, 50)
• Udvikling af områder som Lilleøbakken (28)
• Hurtig igangsættelse af højvandssikring (33)

Handel og erhverv 
• Bevarelse og styrkelse af handel i Korsør by (5)
• Samarbejde med lokale erhverv og investorer (7, 25)
• Skabelse af flere arbejdspladser og butikker (27)

Kultur og fritid 
• Kreativt samarbejde med industrihavnen (18)
• Skabelse af caféer og mødesteder (21, 23)
• Tiltrækning af kunstnere og uddannelsesmuligheder (22,

46)
• Samling af sportsforeninger og klubber (36)
• Etablering af et indendørs atletikstadion (40)

Turisme 
• Udvikling af attraktioner og turisme (43, 44, 45, 49)
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• Samarbejde med Havnearkaderne, danske banks bygninger ifht. til at skabe læringsmil-
jøer og nye investorer. (25)

• Maritim sti i bymidten: lystbådehavn, Solens Plads, fæstningen, søfartsstyrelsen, Cas-
par Brands Plads, Korsør biograf, Kongegaarden fx. (26)

• Der er et kæmpe potentiale i området Lilleøbakken. Det burde udnyttes og samtidig få
fjernet Korsørs største øjebæ. (28)

• Gå i gang med højvandssikring hurtigt - gerne udformet som den sti, I beskrev. Et dige
med en sti, hvor der undervejs er fine muligheder for fx legepladser. (32)

• Lilleø er interessant, støt miljøet der. (33)
• Samling af diverse sportsforeninger og klubber ét sted eks. vis i stadionkvarteret.  (35)
• Østdanmark mangler et indendørs atletikstadion. Det findes pt. kun i Skive, Randers og

Odense. (39)
• Flyt flåden til Stigsnæs i Slagelse. Den kvæler byen. (43b)
• Fyld flådens bassin med husbåde, kæmpe attraktion! Fyld kajen med aktiviteter a la

Hundested eller Bogense marina. Byg evt. følsomt a la Kerteminde marina, miljø træk-
ker gode skatteydere. (44)

• Træk de unge til byen med gode uddannelsesmuligheder, evt. en søfartsskole på er-
hvervshavnen. Soveby dur ikke, trækker ingen. (45)

• Soveby trækker ingen. Etabler uddannelsesmuligheder for de unge, hvad med en sø-
fartsskole på nordsiden af havneindløbet (som ikke egner sig til rekreative aktiviteter,
der er for vildt vand). (47)

• En ide kunne være et “Hollywood” skilt på Kruusesminde klinten, så de 5,5 mill. over
broen mod Korsør kan blive budt velkommen. (48)

Kommentarer: 
• Tak for et godt møde. (6)
• Der mangler attraktive boliger til bosætning for yngre familier med rimelig stor ind-

komst. (8)
• Forbind Halskov med Korsør, som beskrevet i planen. (9)
• Cykelstier og gangstier langs vandet fint. Mangler renovering af nordlig mole. (11)
• Korsør skal ikke være en by kun for pensionister. (12)
• Undgå nye Nylandsgård-sager så Korsør får en bedre udvikling. (16)
• Glæder mig til en bedre sammenhængende by. Gode ideer. Elsker stien som forbinder

byen. Kunne have flere “mødesteder” hvor identiteten hænger sammen med bydels
identitet. (17)
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• Kortsigtet: Tænk forbind i nærliggende aktiviteter så som Royal Run, Maritime dage
mm. (24)

• For at skabe liv i Korsør skal der flere arbejdspladser og flere butikker og noget for
børn, unge og voksne i fritiden og events og måske gøre havnen og gågaden mere at-
traktivt. (27)

• Overordnede planer lyder godt. Men sørg for at komme i gang med noget konkret hur-
tigt. Korsørborgerne er meget utålmodige pga. alle de andre planer, der har været
igennem årene. (31)

• Grønne stier og cykelruter gennem byen og 15-minutters tanken er god. Den taler også
ind i bedre sundhed for borgerne. (34)

• Kig i retning af Holbæk og Randers, hvor de med succes har samlet flere ting under et
tag. (37)

• Hvis man samtidig laver klublokaler og plads til andre sportsgrene, så kan man gøre
noget ved haltiderne. (41)

• INGEN by ligger så unikt som Korsør. Husk turismen! Vi skal have attraktioner, ikke
bare en soveby. Vend ikke ryggen til Bæltet og vores Golden Gate. Den er unik. (42)

• Korsør ligger unikt ved bæltet og broen, som desværre næsten ingen ser. Vi skal have
attraktioner, husk turismen. Vend ikke ryggen til vandet! (43a)

• Pas på farlig strøm i havneindløbet. Ikke egnet til badning o.l. (46)
• Tak for et godt møde! Den vigtigste opgave der ligger forud for at Korsør kan få en po-

sitiv byudvikling er boliger! Nye boliger ved havnen og skoven vil skabe en bedre de-
mografi og større indkomst. (49)

• Deprimerende at erfare man ikke er nået videre med højtvandssikring siden plan-
cherne for 4-5 år siden og især efter jeg har erfaret, at det også var fremme i 2006/07
efter oversvømmelse i 2006. (51)

• Iflg. medierne arbejder man med bebyggelse langs Skovåsen. Få snart godkendt bygge-
riet i Algade. Både grunden og den tidligere Møbelgården skæmmer byen for turister
til Kongegaarden. (52)
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Herefter følger scanninger af alle plancherne fra borgermødet, med tilhørende post-its. 
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